
 
Huizen, donderdag 13 februari 2020 

Aan  : Gemeente Huizen 
t.a.v.  : Dhr. Leo H. Detering 
Afdeling  : Team Beleid 
Adres  : Graaf Wichman 10 
Postcode : 1276 KB 
Plaats  : Huizen 
Telefoon : 035-5281235 
 
Betreft  : Subsidie verzoek t.b.v. Harleydag Huizen (groot evenement) 
Datum  : Zaterdag 30 mei 2020 
Tijd  : 11:00 uur tot 17:00 uur 
Locatie  : Evenemententerrein IJsselmeerstraat, Nautisch Kwartier 
 
Goedendag Leo, 
 
Met betrekking tot het organiseren van diverse evenementen zijn we bezig om een stichting op te zetten. Dit zal in de loop van 
2020 zijn wanneer deze gerealiseerd is, maar vragen de subsidie nu aan onder de bestaande naam. Wij zouden dan ook bij deze 
graag een verzoek indienen om aanspraak te maken op subsidie t.b.v. de kosten die gemoeid zijn, bij het tot stand brengen van 
het evenement en hiervoor hebben wij een begroting opgesteld welke is bijgevoegd. 
 
Bij de tweede editie van de Harleydag Huizen gaan we uit van nóg meer bezoekers en dus ook een iets ruimere indeling van het 
terrein. De indicatie met betrekking tot de bezoekers is ook te zien in de statistieken van het evenement op Social Media welke 
vanaf 22 oktober 2019 online is gezet. Hier zien we dat het evenement sinds 22 oktober al bereikt is door 60,250 personen.  
 
Dit heeft ook gevolgen voor de infrastructuur op het terrein, het F&B aanbod, en de overige faciliteiten als zitplekken, toiletten, 
enz. Als gevolg hiervan zal er ook meer crew nodig zijn. Daar waar we bij de eerste editie nog veel vrijwilligers/familie hadden 
ingezet zal dat voor de editie 2020 niet meer zo opgelost kunnen worden. Hiervoor hebben we dan ook een aantal 
uitzendorganisaties verzocht om personeel te verzorgen voor deze dag.  
 
Om deze kosten zoveel mogelijk te kunnen dekken hebben we bij sponsoring een post opgenomen van € 1000,- maar dit is 
echter een inschatting. Gebleken is dat sponsoring lastig is, en als er partijen/bedrijven zijn die zich willen binden aan het 
evenement worden het vaak barter-deals. 
 
Voor de horeca hebben we een post opgenomen van € 3000,- winst, dit is natuurlijk sterk afhankelijk van het weer. We zijn nog 
aan het kijken of we het aan een partij kunnen verkopen, zodat wij geen (financieel) risico lopen voor al het werk, maar gaan er 
voorlopig vanuit dit zelf te realiseren.  
 
Zoals het er nu naar uitziet is er voor een tweede editie van de Harleydag Huizen een financieel tekort van € 650,- op de 
begroting. Dit is berekend op basis van een eventuele maximale toekenning subsidie van € 5000,- 
 
Het is de intentie is uiteindelijk om het kostendekkend te krijgen,  en wij denken dat dit na aantal jaren moet kunnen. Het 
evenement heeft potentie en is voor een breed publiek, daarnaast is het goede citymarketing voor de gemeente Huizen. Dit 
kunt u opmaken aan het bijgevoegde document waaruit blijkt dat dit zeer lucratief is voor de Gemeente Huizen. 
 
We hopen hiermee voldoende informatie te hebben verstrekt, om een goede beoordeling te kunnen maken voor de 
verstrekking van subsidie voor dit schitterende evenement. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Robbert Kuypers en Roberto Traxel 
info@harleydaghuizen.nl  
0618369370 

mailto:info@harleydaghuizen.nl


 
 

 
Extra Toelichting voor subsidie aanvraag Harleydag Huizen, 30 mei 2020 

 

Op zaterdag 30 mei 2020 staat dus het evenement Harleydag Huizen op de agenda. Het doel van deze dag is om zoveel mogelijk 
liefhebbers van motoren, en met name Harley-Davidson, naar Huizen te krijgen voor dit mooie evenement. De Harleydagen 
staan algemeen bekend als één van de beste en gezelligste in de ‘wereld van motorrijders’.   
 
Deze dag is voor jong en oud, met of zonder motor, dus gewoon voor de liefhebber én met goed entertainment. Er worden in 
het buitenland namelijk ontzettend veel van dit soort dagen georganiseerd, waar de sfeer altijd subliem is, maar in Nederland 
zijn wij de enige organisatie die de naam Harleydag mag gebruiken. 
 
En deze dag vindt plaatst in ‘Ons Darp’ Huizen, welke zeer centraal is gelegen en waar dus ook naast de bezoekers uit ons eigen 
land óók mensen uit Engeland, Duitsland en België op af komen. Deze buitenlandse bezoekers hebben ook al weekend 
reserveringen gedaan bij het lokale Fletcher hotel, er zijn hele grote groepen die op Camping de Woensberg verblijven en er zijn 
een aantal B&B’s benaderd. Dit weten wij doordat er contact is gelegd met ons per e-mail, Facebook en per telefoon voor advies 
wat betreft een verblijf in Huizen. Hiervoor maken wij ook reclame voor. 
 
Aangezien het evenement nu al door ruim 60.000 personen wordt bereikt en er al door ca. 4500 bezoekers is aangegeven naar 
het evenement te komen, zal dit ook zeer lucratief zijn voor de lokale horecaondernemers rondom het Nautisch Kwartier en het 
Havengebied. Want over de gehele dag is de huidige schatting dat er 8 tot 10.000 bezoekers op af komen. Dit omdat het dus de 
enige Harleydag is, welke nog mag van Harley-Davidson BeNeLux en de grote importeur van Europa. 
 
Deze bezoekers zullen dus ook naar aanleiding van onze informatie op alle kanalen, niet alleen op het evenemententerrein te 
vinden zijn, maar dus ook rondom het gehele Havengebied van Huizen, Nautisch Kwartier en De Pier. Want er komen niet alleen 
maar motorrijders op af, want aangezien wij een gigantisch groot aanbod hebben van standhouders, foodtrucks, muziek en een 
grote Kids Corner zullen er ook net zoals vorig jaar complete gezinnen het evenement bezoeken. 
 
Deze keer zullen we ook diverse sponsoren benaderen die dit evenement in materiaal en/of gelden kunnen ondersteunen, 
tegen een bepaalde vorm van exposure. Ook de samenwerking met lokale instanties en Stichtingen blijven vrijwel gelijk aan die 
van de vorige evenementen. Denk daarbij aan o.a. Stivehu (Stichting verkeersregelaars Huizen), het beveiligingsteam van Het 
Gooi Security, een ander bedrijf die een hondengeleiders inzet, en ook de E.S.Z.I. EHBO (onderdeel van Stivehu). 
 
Bijgevoegd zijn de statistieken van de Harleydag Huizen, waaruit we kunnen opmaken dat het voor de Gemeente Huizen in het 
algemeen een lucratief evenement is. Deze bezoekers zijn niet alleen voor de middag hier in Huizen, maar gaan daarna ook 
uiteten bij de restaurants die gelegen zijn in het Havengebied, en bij de Krachtcentrale. Zeker aangezien er buitenlands 
bezoekers zijn, die een heel weekend hier verblijven. 
 
En ja, alles valt of staat met het weer, maar vorig jaar was het niet warm maar wel droog, waardoor er toch tegen de 7000 
mensen hier naartoe kwamen. En deze keer is het iets later in de maand gepland, waardoor de weersverwachtingen gunstiger 
kunnen uitvallen, en hier hopen wij uiteraard ook op. 
 
Kortom, kunnen wij aangeven dat het evenement wel degelijk een toegevoegde waarde heeft voor Ons Darp, het Nautisch 
Kwartier en de Haven van Huizen maar helaas niet het Cultureel Erfgoed kan ondersteunen, tenzij wij het evenement naar De 
Krachtcentrale verplaatsen, wat trouwens al was aangeboden door de eigenaar daarvan. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Robbert Kuypers en Roberto Traxel 
info@harleydaghuizen.nl  
0618369370 
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